
加州大学伯克利分校暑期证书课程 
Beahrs 环境领导力项目 
 
加州大学伯克利分校自然资源学院的 Beahrs 环境领导力项目（ELP）致力于提供环境和自

然资源科学、政策和领导力方面的高水平培训，提高世界环保从业人员的专业能力。参与

者将受益于与伯克利教授及其全球同行进行交流互动的独特机会，获取新的信息与工具，

分享实践经验，并发展协作领导技能。目前，Beahrs ELP 项目已经培养了 110 多个国家超

过 640 名环保领导者。 
 
这门为期三周的证书课程提供了一系列跨学科研讨会，由加州大学伯克利分校的教授和来
自旧金山湾区的行业专家组织进行。课程还通过实地考察得到加强，展示了加州应对各种
农业、自然资源和城市环境挑战的开创性对策。 
 
我们将为少数的来自中国的高质量申请者提供全额奖学金。 
 
请传阅项目信息并与可能有兴趣的人分享。 
 
想要了解更多信息并进行申请，请访问我们的网站。 
 
如果您有任何疑问，请将问题发送到 beahrselp@berkeley.edu。 
 
Mio Katayama Owens 谨上。 
 
 
现在申请 
 
 
往期项目参与者经历分享： 
 
“参加 2017年 6月的 Beahrs环境领导力项目对我来说是一次难以置信的经历。的确，作为
一名处于职业生涯中期的海洋保护学家，我知道我需要了解新的概念和举措，需要具有创
造力和创新精神，并尽可能多地学习，以解决生物多样性保护这个复杂的问题和自然资源
使用者可持续的经济利益。我从课程中受益匪浅，因为我更多地了解到了我的同行在世界
各地遇到的挑战、在实地寻求持久解决办法的努力、需要考虑的原则以及作为保护领导者
可以使用的工具。” 
 



- Volanirina Ramahery，国际野生生物保护学会，马达加斯加办公室 
 
“我非常高兴能够成为 2017年 Beahrs ELP的参与者， 让我学习了广泛的学科知识，见到
了来自不同国家和不同行业的其他参与者。他们的经验和从项目中学到的专业知识与技能
都在我的职业生涯中有所帮助，让我从更广阔的视角看待问题。实地考察和短途参观使这
个培训项目更有价值，因为我们从中了解到了更多关于保护工作、不同的农业实践、不同
领域的最新技术进展的信息。我们去的地方包括缪尔红杉森林保护区、雷伊斯角国家海滨
公园、农业实地考察和谷歌公司。这个项目主要帮助我理解了技术和社会科学是如何结合
在一起的：人口、农业、粮食、环境、经济、生物多样性、野生生物保护、气候变化，和
能源都是相互关联的。” 
 
- Subash Tuladhar，尼泊尔国家能源部 
 
 
 
 
  



UC Berkeley Summer Certificate Course 
2018 Beahrs Environmental Leadership Program 
 
The Beahrs Environmental Leadership Program (ELP) of the College of Natural Resources at the 
University of California, Berkeley provides state-of-the-art training in environmental and natural 
resources science, policy, and leadership to strengthen the capacities of environmental 
practitioners worldwide. Participants will benefit from a unique opportunity to interact with 
Berkeley faculty as well as their global peers to access new information and tools, share practical 
experiences, and develop collaborative leadership skills. The Beahrs ELP has graduated over 640 
environmental leaders from over 110 different countries. 
 
The 3-week certificate course offers a series of interdisciplinary workshops, facilitated by UC 
Berkeley faculty and non-academic experts from the greater San Francisco Bay Area. The 
curriculum is enhanced by field trips that showcase California's groundbreaking responses to 
diverse agricultural, natural resource, and urban environmental challenges. 
 
A limited number of full scholarships may be available for qualified professionals from China.  
 
Please circulate this announcement and share with others who may be interested.  
 
To learn more and apply, please visit our website. 
 
Please direct questions to beahrselp@berkeley.edu. 
 
Sincerely, 
Mio Katayama Owens 
 
 
Apply Today 
 
 
Testimonials: 
 

“Being able to attend the Beahrs Environmental Leadership Program in June 2017 has 
been an incredible experience for me. Indeed, as a mid-career marine conservationist, I 
know that I need to be aware of new concepts and initiatives, be creative and innovative 
and learn as much as possible to be able to tackle the complex issue of biodiversity 
conservation and sustainable economic welfare of natural resources users. I benefited 
from the course as I could learn more about the challenges that my peers encounter in 
different parts of the world and the efforts towards lasting solutions on the ground but 
also principles that need to be considered and tools that can be used while working as a 
conservation leader.” 
 
—Volanirina Ramahery, Wildlife Conservation Society, Madagascar 
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“It is indeed a great pleasure to be a participant of Beahrs ELP 2017 where I got to learn 
from wide range of disciplines and meet the fellow participants from different countries 
and different professions. Their experiences and expertise as well as the knowledege, 
skills from the program helped in my professional life, to see things from wider 
perspective. The field trips and short tour added more value to the training program as we 
get to know more about the conservation effort, different agricultural practices, 
advancement in recent technologies in different fields viz; Muir Woods National 
Monument, Point Reyes National Seashore, Agriculture Field Trip, Google. The program 
mostly helped me understand how technology and social science are integrated: how 
population, agriculture, food, environment, economics, biodiversity, wildlife 
conservation, climate change, energy are all interrelated.” 
 
—Subash Tuladhar, Ministry of Energy, Nepal 


